
To: gelderland.nl
Ce Zoet Haroldih : mMcollectiefveluwe.nl]
From: 5.1.2€

Sent: Tue 12/19/2023 11:35:24 AM

Subject: RE: Overleg ERC
Received: Tue 12/19/2023 11:35:30 AM

U ontvangt niet vaak e-mail val REREAD outlook.com. Meer informatie over waarom dit belangrijk is

Het betreffende en een afspraak ruim 2 maanden na mijn verzoek betreur ik ten zeerste.

Mijn voorstel is om het gesprek digitaal te voeren, daarvoor liggen de te bespreken kwesties te gevoelig.

Blijft mij niets anders over dan mij nederig neer te leggen bij uw voorstel voor 7 februari 2024 van 14.00 tot 15.00 uur.

Met vriendelijke groet,

Lid bestuur Boerennatuur Nederland.

Tel: 06 5.1.2e

VrTE2Iscrlond.ntVerzonden: dinsdag 19 december 2023 10:07

Aan: outlook.com>

Onderwerp: RE: Overleg

Beste 5.1.2e
|

Ik heb de volgende opties in de agenda voor een overleg:
26-01 9.30-10.15 uur

Digitaal
07-02 14.00-15.00 uur

Provinciehuis Arnhem of digitaal
Ik hoor graag of hier een geschikt moment voor u tussen zit.

ecusmeane=—en Stikstof

H.R. (Harold) Zoet

026 359 90 96| h.zoet@gelderland.nl |www.gelderland.nl
=provincie
Gelderland

Van outlook.com>

Verzonden: donderdag 30 november 2023 02:26

Aan: Zoet, Harold <h.zoet@gelderland.nl>
cc elderland.nl>; elderland.n|>

Onderwerp: Overleg

Geachte heer Zoet/ beste Harold,

Ik kreeg afgelopen avond gegevens onder ogen waaruit mij is gebleken dat de Provincie een eerste voorkeur schijnt te hebben voor

toekenning van boerderij en gronden in Doornspijk en omgeving aan een ander dan

Dit leidt bij mij tot de nodige verbijstering, onbegrip en erger.

WijTo:taken uit namens de overheid. De overheid stelt de kaders en stelt financién beschikbaar

voor hetA at wij in de praktijk uitvoeren.

Onze veld coérdinatoren zijn de ambassadeurs tussen overheid en boeren.

Als Boerennatuur faciliteren wij dit en proberen de boeren te ondersteunen door advies en het helpen maken van plannen.

Het plan datEESheeft opgesteld draagt nadrukkelijk ook onze vingerprint.

Wij hebben het dan ook van harte mede uitgedragen naar o.a. de provincie en via onze landelijke koepel zelfs bij de minister.

Overal een gewillig oor, maar nu het tot besluitvorming komt, wordt het plan met de grootste reikwijdte en draagvlakvan tafel

geveegd.

Enkele tientallen agrarische ondernemers willen niet alleen de huidige provinciale gronden op een natuur inclusieve wijze beheren,

maar ook hun huidige gronden.

Het aanvalsplan Grutto kan hiermee in Oosterwolde tot uitvoering gebracht worden.

Kortom een plan mede, ondersteunt door voormalig minister Winsemius en eerste kamerlid de heer Rabbinge, dat rationeel bezien

gewoon op 1 behoort te staan.
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Het gevoel ontstaat bij mij dat er andere overwegingen zijn die tot deze voorlopige keuze hebben geleid, tussen de regels gelezen
kunnen worden, maar niet duidelijk benoemd durven worden.

Tijdens ons kennismakingsgesprek heb ik dit onderwerp ook aangekaart en aangegeven dat wij alERPbereid

zijn om in het voorgestelde plan van |ERRAMEEEte willen investeren en daar graag het gesprek over aangaan met de Provincie.

Heb mijn contactgegevens bij u achtergelaten om mij te kunnen bellen specifiek over deze kwestie.

Afgelopen zomer heb ik ook uw collega mevrouw Helga Witjes (na contact met Peter Drenth) via een mailbericht geinformeerd/
benaderd. Helaas geen enkele reactie van haar mogen ontvangen.

Kortom, ik heb er grote behoefte aan om in een persoonlijk gesprek het brede belang van het ANLb en haar deelnemers in de regio

Noord Veluwe en het grote en breed gedragen maatschappelijk belang van een meer natuurgerichte landbouw (in dit geval vooral

het ontwikkelen van een beter leefgebied voor de Europees beschermde grutto) te stimuleren en daadwerkelijk verder te brengen.

lk zie uw reactie graag op korte termijn tegemoet.

Met vriendelijke groet,
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